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Commissie VW  
 Aan de minister van Verkeer en Waterstaat 
 
 
 
 
 
Plaats en datum: Den Haag, 30 september 2010 
Betreft: Snelheidsverhoging op het spoor  
Ons kenmerk: 2010Z12122/2010D37886 
 
 
Geachte heer Eurlings, 
 
In de procedurevergadering van de vaste commissie voor Verkeer en Waterstaat van 29 september 2010 is 
gesproken over uw antwoorden op de schriftelijke vragen van het lid Slob (ChristenUnie) over 
snelheidsverhoging op het spoor (2010Z12122).  
 
De commissie heeft besloten deze antwoorden in commissieverband verder te behandelen en u in dit kader 
te verzoeken de Kamer binnen een maand te informeren over:  
1. de uitkomst van uw overleg met de Europese Commissie over de legimiteit van de NS-voorkeursoptie 

en de alternatieven  
2. de kosten van toepassen van ATBM+ op het traject Amsterdam-Utrecht, waarmee de ICE al op zeer 

korte termijn 160 km/uur zou kunnen rijden en dit niet minimaal 4 jaar hoeft te duren 
3. uw definitieve standpunt op basis van dit alles en daarbij tevens in te gaan op de toekomstvastheid van 

uw keuze in relatie tot de plannen voor invoering van ERTMS. 
 
De commissie is voornemens u binnenkort feitelijke vragen voor te leggen inzake uw antwoorden op de 
schriftelijke vragen van het lid Slob (ChristenUnie) over snelheidsverhoging op het spoor en inzake uw 
antwoorden op de vragen van het oud-lid Cramer (ChristenUnie) inzake de stand van zaken MKBA 
ERTMS in relatie tot het programma hoogfrequent spoorvervoer (2010Z09406) en om beide onderwerpen 
te agenderen voor een algemeen overleg Innovatie op het spoor. 
 
Bij deze breng ik u het verzoek van de commissie over. 
 
Hoogachtend, 
 
De griffier van de vaste commissie voor Verkeer en Waterstaat, 
 
 
 
 
I.B. Sneep 
 


